
MISLI IN ŽELJE UČENCEV  
OŠ LEDINA BOLNIŠNIČNA ŠOLA

ŠPORT NAM DAJE MOČ!



Učenci Bolnišnične šole na URI Soča so ugotovili, 
da to, kar želijo sebi, želijo tudi drugim, tudi 
športnikom, ki se na svoji športni poti zelo 
trudijo. 

Vsem pa je skupno eno, da nikoli ne obupajo na 
poti do cilja.

Svoje misli in želje so zapisali učenci OŠ Ledina 
bolnišnična šola.



Dragi naši športniki, dragi paralimpijci!

Sem Arda, star sem 8 let. Zelo rad imam 
šport. Za gibanje uporabljam invalidski voziček. 
Najbolj sproščeno se počutim v vodi, zato tudi 
treniram plavanje.

Na plavanje hodim vsako sredo, na bazen 
Velenje, skupaj s spremljevalcem Mladenom.  
V vodi se najraje potapljam. 

V vodi sem jaz gospodar vode, imam moč.

Takšen občutek moči želim tudi vsem 
športnikom na paralimpijskih igrah, da ste vi 
gospodarji paralimpijskih iger. 



Jaz sem Benjamin, star sem 10 let. 

Moj najljubši šport je namizni tenis. Treniram 
dvakrat na teden, po eno uro in pol.

Igranje se mi ne zdi tako zahtevno, ker imam 
»ostro oko« in imam žogico ves čas pod nadzorom.  
Namizni tenis treniram en mesec. Za igro me je 
navdušil delovni terapevt Lovro. 

Slovenskim športnikom želim dobro igro na 
tekmah, da sodelujejo in drug drugega podpirajo.



Sem Oskar in sem star 10 let. 

Obožujem šport. Rad tečem, igram košarko, igram 
nogomet, kolesarim ter igram badminton. 

Košarko treniram trikrat na teden, po eno uro in 
pol. Doma imam koš in na njega zelo rad mečem.  
Pri timskih športih je zelo pomembno sodelovanje, 
ki je pot do zmage.  Podpiram geslo bolnišničnih  
olimpijskih iger; KO SODELUJEMO, ZMAGUJEMO.  

Vsem športnikom želim uspešne in zabavne 
paralimpijske igre 2024.



Sem Anže. Star sem 10 let. 

Moj najljubši šport je košarka. Igram tudi klavir, ki 
je trening prstov. Košarko igram zaradi veselja in 
druženja s prijatelji. 

Košarko tudi zelo rad spremljam preko televizije in 
včasih tudi v živo. 

Naj bodo paralimpijske igre, predvsem za Slovenijo, 
uspešne in da se športniki potrudijo po svojih 
najboljših močeh.

Naj paralimpijska bakla gori in prinaša mir na 
svetu. 



Sem Nuša in imam 12 let.

Na Soči sem že od oktobra 2023, zaradi poškodbe 
hrbtenice. Na terapijah se zelo trudim. V veliki 
želji po samostojnem gibanju vztrajam.

Pred poškodbo sem veliko časa preživela zunaj  
s prijatelji. Skupaj smo rolkali.

Na 30. bolnišničnih olimpijskih igrah sem skupaj  
z Ivom Čarmanom nosila olimpijsko baklo. Bil je 
lep dogodek.

Vsem športnikom želim vso srečo na 
Paralimpijskih igrah. 



Moje ime je Jan. Star sem 9 let. 

Treniram rokomet, dvakrat na teden, ker imam rad 
šport in se zelo dobro počutim.

Veliko mi pomeni tudi druženje s prijatelji ali 
sošolci. Z njimi se dobro počutim. To je zelo 
pomembno, saj ko sem v stiski mi pridejo na pomoč. 
Ko prihajam na rehabilitacijo na Sočo, potrebujem 
veliko volje in energije na terapijah. 

Želim si, da bo Slovenija dobila paralimpijsko 
medaljo. Držim pesti za vaše dobre uspehe na 
igrah, veliko prijateljev, dobre energije ter sreče 
v Parizu.



Sem Tanaja, stara sem 15 let.

Pred boleznijo sem trenirala borilne veščine 
– karate. Letos sem zbolela za levkemijo in 
bolezen me je položila v posteljo. V tem času 
sem ugotovila, da brez gibanja in močne volje ni 
napredka. Želela sem si, da bi se lahko več gibala.

Želim ti, da še naprej vztrajaš, premaguješ 
ovire in nikoli ne obupaš. Vso srečo na 
paralimpijskih igrah v Parizu!!!



USPELO TI BO!!! 
Paralimpijske igre tu so,  
in ti pripravljen(a) si za zmago. 
Vsi mi verjamemo vate,  
vsi bomo navijali zate. 
Seveda dobro je, da zmago domov prineseš,  
a še pomembneje, da  lepe trenutke doživiš  
in te v srcu vedno sabo odneseš. 
Veš, da si veliko osebam za vzor, tudi meni,  
zato zaupaj sebi. 
VERJAMEMO VATE!!!

ANJA, 16 LET  
Učenka bolnišnične šole  
na Pediatrični kliniki



Dragi športniki! 

Želimo vam čim več uspehov. 

Prepričani smo, da vam bo uspelo zmagati, saj si 
to tudi zaslužite po vsem vloženem trudu. 

Vsi verjamemo v vas, ter navijamo za čim boljše 
uspehe. Ne bojte se, uživajte, ne predajte se in 
dajte vse od sebe 

YOU GOT THIS! (IMATE TO!) 

POLONA,  14 let  
Učenka bolnišnične šole  
na Pediatrični kliniki



Sem Tajda. Stara sem 11 let. 

Obiskujem prostovoljno gasilsko društvo Sveti 
Štefan. Letos smo na vsakem tekmovanju osvojili 
1. mesto, zato si želim, da bi tudi vi paralimpijci 
dosegli to mesto in bi vztrajali pri športih, ki so 
vam všeč.

Želim vam vso srečo in dobre rezultate.

Tajda, 5. razred, učenka bolnišnične šole na SARKI 
oddelku Pediatrične klinike



DRAGI ŠPORTNIKI! 

Zelo smo ponosni, da greste na paralimpijske 
igre, In upamo, da zmagate. 

Verjamemo, da boste dali vse od sebe. 

Verjamemo v vas! 

Ne pozabite, da pri športu je bolj pomembno, 
da se zabavaš, kot pa tekmovanje za 1. mesto. 

Uživajte v Parizu. 

BRINA, 13 LET 



DRAGI ŠPORTNIKI! 

Sem Keli zelo rada spremljam vse športe, sama pa 
najraje tečem, plavam ali kolesarim. Med tekom 
se sprostim in pozabim na vse skrbi. Olimpijske 
in paralimpijske igre spremljam vsako leto in 
navijam za vas. 

Želim vam čim več uspehov! Zapomnite se da ni 
pomembna zmaga ali dosežen rezultat. Ključ do 
uspeha je vaš trud in užitek v športu. 

Jaz bom vedno ponosna na vas! 

KELI, 15 LET  
Učenka bolnišnične šole  
na Pediatrični kliniki



Želim vam veliko sreče, uspehov, toplih 
nasmehov in objemov. 

❤ 

Zmagaš tudi, če nisi na prvem mestu, saj 
zmaga ni le številka. Veliko narediš že s tem, 
da poizkusiš in se potrudiš.  

Anja, 8. razred  
Učenka bolnišnične šole na Pediatrični kliniki



Avgust 2024,  
pred Paralimpijskimi igrami  

v Parizu 2024


